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بررسی پیشرفت پروژه های 
راهسازی استان مرکزی

اراک - به گزارش اداره ارتباطات واطلاع رسانی اداره کل 
راه وشهر سازی استان مرکزی، جلسه بررسی عملکرد و 
میزان پیشرفت فیزیکی پروژه های راهسازی و راهداری 
در سطح استان با حضور معاون هماهنگی امور عمرانی 
استانداری،مدیر کل راه وشهر سازی ،مدیرکل راهداری 
وسایر  اراک  کلانشهر  ،شهردار  ای  جاده  ونقل  وحمل 

مسئولین برگزارگردید.
در این جلسه آخرین وضعیت تقاطع غیر هم سطح سنجان 
بررسی و مقرر شد ترافیک و عبور مرور وسایل نقلیه حداکثر تا 
یک هفته آینده به کنارگذر منتقل و با توجه به انعقاد قرارداد 
با پیمانکار به مبلغ ۱۵۰ میلیارد ریال، عملیات اجرایی پل هر 
چه سریع تر آغاز شود. همچنین با توجه به اتمام تعریض ۱۵ 
کیلومتر تمامی محور داودآباد، عملیات روکش آسفالت آن پس 
از اجرای مراحل قانونی مناقصه و انتخاب پیمانکار به مرحله اجرا 
گذاشته خواهد شد. در این جلسه پروژه بهسازی محورهای اراک، 
فرمهین، خنجین، کمیجان، قهاوند نیز بررسی و با توجه به تکمیل 
مطالعات و اعتبار ابلاغی، عملیات اجرایی به مناقصه گذاشته شود. 
از دیگر مصوبات جلسه به موارد ذیل می توان اشاره کرد: اتصال 
محور امرآباد شانق به شهرستان محلات،پایان یافتن زیرسازی 
و ابنیه باقیمانده محور مشهدالکوبه- ساروق و تکمیل آسفالت 
آن تا پایان اردیبهشت ماه -تعریض و آسفالت بخشی از محور 
هزاوه تا شهرستانک-آسفالت ۸ کیلومتر رگلاژی شده محور پل 
دوآب خنداب-اتمام زیرسازی و ابنیه فنی محور غرب رودخانه 
قره چای و واگذاری ۲۵کیلومتر مسیر به پیمانکار جهت آسفالت 
ریزی-شروع عملیات تقاطع غیر هم سطح خنداب با جاده اصلی- 
تعریض، شانه سازی و روکش محور آهنگران-ساروق-کمیجان-
چهرقان،  -کمیجان،  میلاجرد  محورهای  در  آسفالت  روکش 
شمس آباد، قره کهریز -تکمیل زیرگذر حاجی آباد مرزیجران و 

پل ارتباطی روستای سلوکلو

بمنظور مدیریت مصرف بهینه برق توسط شرکت 
توزیع نیروی برق استان قزوین صورت گرفت:

انعقاد بیش ازچهار هزار و پانصد فقره 
تفاهم نامه همکاری با مشترکین 

مدیرعامل  چگینی  بهادیوند  سعید  مهندس   - قزوین 
بمنظور   : گفت  قزوین  استان  برق  توزیع  شرکت 
مدیریت مصرف بهینه برق و عبور از پیک بار تابستان 
نامه   تفاهم  فقره  پانصد  و  هزار  ازچهار  سالجاری،بیش 
منعقد  قزوین  استان  درسطح  مشترکین  با  همکاری 

گردیده است.
مدیر عامل شرکت توزیع نیروی برق استان قزوین با بیان 
مطلب فوق در اولین جلسه شورای عالی فرهنگی تبلیغی مدیریت 
مصرف شرکت توزیع برق استان قزوین گفت: این شرکت در 
راستای اجرای برنامه عملیاتی ۹۹ - ۰ و عدم اعمال خاموشی 
در تابستان سالجاری بیش از ۴۵۰۰  تفاهم نامه همکاری  با 
مشترکین دارای کنتور هوشمند فهام در سطح استان به امضا 
رسیده که گام موثری در جهت مدیریت  پیک بار تابستان امسال 
به شمار می آید. وی با اظهار این که  افزایش دما وگرمای فراتر از 
حد معمول هوا در خرداد ماه سال جاری منجر به افزایش مصرف 
برق و به مدار آمدن بارهای سرمایشی خواهد شد ، افزود:  این امر 
امکان تامین برق را در ساعت های اوج مصرف )۱۲ الی ۱۶بعد از 
ظهر( با مشکل مواجه نموده و ضرورت مدیریت مصرف از سوی 
عموم مشترکین گرامی را دوچندان می نماید.  مهندس بهادیوند 
چگینی تصریح کرد: شرکت توزیع نیروی برق استان قزوین 
بمنظور جلوگیری از  بروز خاموشی  ناشی از افزایش مصرف برق  
در سطح استان ، تدابیر گسترده ای را  اتخاذ نموده است  که می 
توان به برنامه همکاری در ساعات اوج بار و استفاده از مولدهای 
خود تامین  و اقدامات متنوع فرهنگی وتبلیغی با استفاده از 
ظرفیت صدا وسیما،رسانه های مکتوب و خبرگزاری ها، بهره 
برداری مطلوب از فضای مجازی و استفاده از ظرفیت های تبلیغی 
موثر از جمله تریبون های عمومی همانند نماز جمعه اشاره کرد.

مدیرعامل برق استان قزوین گفت: با  پیگیری و اجرای این 
برنامه ها در سال گذشته،  بیش از ۱۰۰  مگاوات در مصرف برق 
استان صرفه جویی شد و بیش از ۱۰و نیم میلیارد تومان پاداش 
همکاری به مشترکین پرداخت گردید  که این موارد در کنار 
مجموعه ای از اقدامات گسترده فرهنگی از بروز خاموشی ناشی از 

افزایش مصرف در سال گذشته جلوگیری نمود.

آغاز رهاسازی بچه ماهی سوف در 
رودخانه های منتهی به دریای خزر 

در استان گیلان 

غرب گیلان  – فرونت بهبودی پارگام - ماهی سوف سفید 
با ارزش  از ماهیان مهم و  )Sander lucioperca( یکی 
دریاي خزر بوده که اهمیت زیادی در چرخه اکولوژیک و 
اقتصاد شیلاتی دارد. متأسفانه جمعیت این ماهی به دلایل 
مختلف از جمله صید بی رویه و تخریب زیستگاه های 
تخم ریزی با کاهش همراه بوده، به طوري که میزان صید 

آن در چند دهه گذشته کاهش شدیدي داشت. 
از   این  رو توجه ویژه اي به امر تکثیر و بازسازي ذخایر آن شده 
است. تولید و رهاسازی بچه ماهی سوف نقش ارزنده ای در جهت 
حفظ، بازسازی و بهره برداری پایدار از ذخایر ارزشمند دریای خزر 
داشته است. از سال ۱3۶۸ نسبت به تکثیر نیمه مصنوعی و تولید 
بچه ماهی و رهاسازی آن در رودخانه های منتهی به دریای خزر، 
برای احیاء نسل و افزایش ذخایر آن در این مرکز صورت گرفته و 
تاکنون بالغ بر تعداد ۲۱۰۶۲7۱3۴ قطعه بچه ماهیان سوف تولید 
و به رودخانه های منتهی به دریای خزر رهاسازی شده است. در 
سال جاری نیز تکثیر نیمه مصنوعی و تولید بچه ماهی در این 
مرکز انجام گرفته و رهاسازی این گونه از نیمه دوم اردیبهشت 
ماه سال جاری آغاز گردیده است. تعداد بیشتر بچه ماهیان سوف 
تولید شده در سال جاری  حاصل تکثیر مولدین سوف عادت-
دهی شده به غذای خشک می باشد. پیش بینی می شود که بالغ 
بر تعداد ۵ میلیون قطعه بچه ماهی سوف تولید و در رودخانه های 

منتهی به دریای خزر رهاسازی  گردند.

فولاد هرمزگان:

توسعه ای فراگیر در جهت تحقق 
شعار سال ))جهش تولید((

بندرعباس – کیوان حسین پور:  شرکت فولاد هرمزگان 
تولید  ظرفیت  با  کشور  فولادی  بزرگ  شرکت  سومین 
یک و نیم میلیون تن تختال در کرانه خليج فارس و غرب 
بندرعباس واقع شده است . این شرکت سهم به سزایی در 
اقتصاد کشور و به تبع آن اقتصاد استان هرمزگان را داراست. 
فولاد هرمزگان سال ٩٨ را با گزارشات مالی عالي به پايان 
رساند. به خصوص در اسفند ماه اين سال گزارش فروش 
شركت حاكي از موفقيت فولاد هرمزگان در اين سال بود. 
فولاد هرمزگان در سال جديد با چند طرح توسعه اي سعي 

دارد در ادامه اين روند پرقدرت تر از سال قبل عمل كند.
با توجه به احتیاج بازار خارجی و داخلی به محصولات ویژه 
فولاد هرمزگان و توانایی این شرکت در فرآوری محصولات ویژه، 
علاقه مندی خاصی از طرف خریداران داخلی و خارجی برای 
محصولات فولادهرمزگان وجود دارد و اين شركت را بر آن داشته 
با طرح هاي توسعه اي سهم بيشتري از بازار داشته باشد. با اجرای 
طرح توسعه، در زمان طراحی، ساخت و نصب تجهیزات و بخصوص 
در زمان بهره برداری علاوه بر افزایش ظرفیت فرآوری فولاد کشور و 
اشتغال پایدار مناسب، نقش این شرکت در تحقق تولید ۵۵ میلیون 
تن فولاد در سال ۱۴۰۴ و همچنین طرح تولید ۱۰ میلیون تن 
فولاد در منطقه ویژه اقتصادی خلیج فارس نيز مهمتر می گردد. 
طرح هاي توسعه اي اين شركت شامل احداث یک واحد تولید 
آهن اسفنجی ۹۰۰ هزار تنی براساس تکنولوژی میدرکس به روش 
EPC ، احداث ۴ عدد مخزن ذخیره آهن اسفنجی و  سیستم 
حمل مواد به روش EPC و احداث خط تولید ورق عریض با 

ظرفیت ۱.۲ میلیون تن در سال به روش EPC است.

نقش و نگار هنرمندان شهرقدسی بر 
دیوارهای شهرقدس

شهر قدس - فریبا میرزایی پندار: رئیس اداره سیما و 
منظر شهری شهرداری قدس با اشاره به اتمام ساماندهی 
و بازپیرایی سیما و منظر محله سرهنگ فرد در قالب طرح 
فضاسازی محلات شهرقدس، گفت: این طرح با همراهی و 

حضور هنرمندان بومی شهرقدس اجرایی گردید.
رضا غزاله با بیان اینکه یکی از اقدامات مهم اداره سیما و منظر 
شهری شهرداری قدس طرح فضاسازی محلات است که با هدف 
بهبود و ارتقای بصری سیما و منظر شهری و به شکل محله به 
محله اجرا می شود، بیان کرد: در قالب این طرح و با همراهی 
هنرمندان شهرقدس، طرح بازپیرایی و فضاسازی محله سرهنگ 
فرد اجرایی گردید.  وی ساماندهی سیما و منظر شهری با رویکرد 
تمرکز بر محلات را موجب تحول چشمگیر فضا و محیط شهری 
عنوان کرد و در تشریح اقدامات انجام شده در طرح فضاسازی محله 
سرهنگ فرد، گفت: این طرح در ۲ مرحله اجرایی گردید که در 
مرحله نخست اقداماتی همچون شستشوی دیوارهای منازل، هرس 
درختان، نورپردازی و اصلاح روشنایی، رنگ جداول، حذف زوائد، 
کاشت گلهای بهاری، رنگ آمیزی تیرها و صندوق های برق و... انجام 
گردید.  غزاله ادامه داد: اداره سیما و منظر شهری شهرداری قدس 
در این راه خواستار همراهی هنرمندان بومی شهرقدس نیز بوده و 
طی فراخوانی از تمام هنرمندان در رشته های مختلفی همچون 
نقاشی، خطاطی، تجسمی و... دعوت نمود تا طرح های پیشنهادی 
مبتکرانه و خلاقانه خود را در زمینه فضاسازی محلات شهری به ما 
ارائه کنند. در همین زمینه بازدیدهایی هم با حضور هنرمندان از 
سطح این محله انجام شد تا از نزدیک با فضای موجود ارتباط برقرار 
کنند.  رئیس اداره سیما و منظر شهری شهرداری قدس افزود: در 
مرحله دوم نیز پس از دریافت طرح های پیشنهادی هنرمندان و 
انتخاب طرح های برتر، این طرح ها توسط این هنرمندان بر دیوارها 

و فضاهای موجود در محله سرهنگ فرد اجرایی گردید. 

ثبت رکورد روزانه در ناحیۀ 
آهنسازی شرکت فولاد مبارکه

ناحیۀ  تلاشگر  همکاران  مرادیان-  یحیی    - اصفهان 
با ثبت رکورد تولید روزانۀ آهن اسفنجی به  آهنسازی 
میزان 8 هزار و  815 تن در واحد شهید خرازی موفقیت 

دیگری را در سال جهش تولید به نام خود ثبت کردند. 
این خبر  اعلام  با  ناحیۀ آهنسازی  داریوش رشیدی مدیر 
افزود: رکورد روزانۀ قبلی به میزان ۸هزار و ۶۴۰ تن بود که در 
فروردینماه ۹۹ به دست آمده بود. این رکورد تولید روزانه در سال 
جهش تولید و در ادامۀ عملکرد موفقیتآمیز این ناحیه در این سال 
حاصل شده که ناشی از عزم راسخ همکاران در این ناحیه برای 
مشارکت هرچه بیشتر در حرکت روبهرشد  در مسیر  تولید بیشتر 
و اقتصاد کشور است. وی همچنین افزود: امیدواریم با برنامهریزی 
صورتگرفته و اهتمام کلیۀ کارکنان ناحیۀ آهنسازی و واحدهای 

پشتیبانی، عملکرد درخشانی در سال ۹۹ به ثبت برسانیم.

اخبار ایراناخبار ایران مدیرعامل ذوب آهن اصفهان :

قیمت گذاری دستوری به نفع واسطه و به ضرر تولید کننده و مصرف کننده است
اصفهان – مرادیان: منصور یزدی زاده، مدیرعامل ذوب آهن 
خبرگزاری  محل  در  ماه  اردیبهشت  دوشنبه 15  اصفهان 
و  مدیرعامل  زاده،  قلی  مجید  با  و  یافت  حضور  تسنیم 

مسئولین این خبرگزاری دیدار و گفتگو کرد .
مدیرعامل ذوب آهن با اشاره به این که فعالیت با وجود شیوع 
کرونا سخت است و بر شدت مشکلاتی مانند تامین سنگ آهن 
افزوده است گفت: جهش تولید می تواند اتفاق بیافتد و این امر که 
از سوی مقام معظم رهبری مطرح شده است ، پشتوانه کارشناسی 
دقیق و بسیار درستی دارد . در ذوب آهن اصفهان شرایط برای 
جهش تولید فراهم است . البته این امر مستلزم اتخاذ سیاست 
درست از سوی وزارت صمت جهت تخصیص مواد اولیه است . در 
این صورت امکان افزایش ۲۰ درصدی در تولید را داریم تا به تولید 
3 میلیون تن در سال برسیم . وی یادآور شد : مزایای تولید فولاد در 
ایران ، نیروی کار ارزان ، منابع انرژی فراوان و ارزان و منابع سرشار 
مواد اولیه است که به همین دلایل نیز قیمت گذاری دستوری در 
بورس کالا صورت می گیرد . این درحالی است که تعداد نیروی 
انسانی صنایع فولادی به گونه ای است که   عملاً از مزیت ارزان 
بودن نیروی انسانی بی بهره هستند. از طرفی ذوب آهن اصفهان بر 
خلاف سایر صنایع فولادی ایران از روش کوره بلند برای تولید فولاد 
استفاده می کند که این امر موجب عدم بهره مندی از یارانه انرژی 

می گردد . تفاوت این امر در هر کیلو فولاد بالغ بر هزار تومان است 
و باعث تفاوت سوددهی ذوب آهن با سایر صنایع می شود . ضمن 
اینکه تامین مواد اولیه نیز به دلایل مختلف از جمله خام فروشی ، به 
سختی انجام میشود . مهندس یزدی زاده اظهار داشت : تولید کننده 
در واقع نباید دغدغه تامین مواد اولیه را داشته باشد و فقط باید به 
تولید فکر کند  . در صنعت فولاد با سهمیه بندی از سوی وزارت 

صمت به راحتی می توان مواد اولیه مورد نیاز تولید کنندگان راتامین 
نمود . وی افزود : ۴۰ درصد ظرفیت تولید ذوب آهن اصفهان الان 
معطل سنگ آهن است . سنگ آهن درشت دانه که مورد نیاز ذوب 
آهن است ، به بهانه ارزآوری صادر می شود در حالیکه این سنگ 
آهن در ذوب آهن اصفهان تبدیل به محصولات با ارزش افزوده بالا 
می گردد که به مراتب ارزآوری بیشتری دارد. مدیرعامل ذوب آهن 

گفت : در شرایط کنونی که با تحریم و شیوع کرونا مواجه هستیم ، 
صنایع فولادی اگر صادرات نداشته باشند با بحران مواجه می شوند. 
خوشبختانه صادرات در حال انجام است و البته دغدغه اصلی در 
خصوص صادرات، دستورالعمل های داخلی است و نه فشار تحریم 
ها .  از طرفی بودجه عمرانی کشور هر سال نصف می شود که آن 
هم جذب نمی گردد و عملاً مصرف محصولات ساختمانی را کاهش 
می دهد. وی افزود : وقتی ذخیره مناسبی از مواد اولیه نداریم ، در 
مواجهه با مشکلاتی همچون شیوع کرونا ، سیل ، زلزله ، اغتشاش ، 
اعتصاب و ... با بحران مواجه می شویم که در سال گذشته با همه آن 
ها مواجه شدیم . یزدی زاده ضمن انتقاد از قیمت گذاری دستوری 
در بورس کالا گفت : متاسفانه این سیاست که در گذشته باشکست 
مواجه شد ، مجدداً در حال اعمال است که نتیجه ای جز فشار بر 
تولید کنند و ایجاد رانت در بازار نخواهد داشت . عملاً مصرف کننده 
نیز سودی از این کنترل قیمت نمی بد. وی افزود : در سال ۱3۹7 نیز 
سیاست قیمت گذاری دستوری اعمال شد اما در پایان سال به بورس 
کالا بخش نامه ای صادر شد که بر آن اساس خریداران باید مابه 
التفاوت قیمت های کاهش یافته ناشی از قیمت گذاری دستوری را 
به فروشنده پرداخت می کردند که این در عمل هیچ گاه رخ نداد . 
آن بخش نامه نشانگر اشتباه بودن سیاست قیمت گذاری دستوری 

بودکه امسال نیز همان رویه در حال تکرار است .

قم - مدیرکل کمیته  امداد استان قم از کمک 160 میلیارد ریالی مردم 
در  2 ماه نخست امسال خبر داد و گفت:  این رقم نسبت به مدت مشابه 

سال قبل 109 درصد رشد داشته است.
میرشـکار، مدیـرکل کمیتـه امـداد اسـتان قـم بـا اشـاره بـه اینکه سـال ۹۸ سـال 
سـخت اقتصـادی بـود گفـت: با این وجـود مجموع درآمد ایـن نهاد ۶7۲ میلیـارد ریال 
بـود کـه ۴۵ درصـد نسـبت بـه برنامه پیش بینی شـده و ۴۴ درصد نسـبت به سـال ۹7 
رشـد داشـت. وی بـا بیان اینکه سـال گذشـته بـه ۱7 هزار خانـوار غیر تحـت حمایت 
ایـن نهـاد ۱۵۰ میلیـارد ریال به صورت مـوردی در قالب وام، جهیزیـه و درمان بیماران 
پرداخـت شـد تصریح کرد: در دو ماه نخسـت امسـال نیـز هفت هـزار و 7۶7  نفر افراد 

خـارج از تحـت حمایت نیز بـه کمیته امداد مراجعـه و ۱۵ میلیارد ریـال کمک دریافت 
کردنـد. میرشـکار اعطـای چهار هـزار و ۵۱۸ وام قرض الحسـنه کارگشـایی ۵۰ تا ۱۰۰ 
میلیـون ریالـی در سـال گذشـته را خاطر نشـان و اظهار کـرد: صندوق قرض الحسـنه 
امـداد ولایـت در دو ماهه نخسـت امسـال هـم 3۰ میلیارد ریـال وام قرض الحسـنه به 
۵۹۸ پرداخـت کـرده اسـت. مدیـرکل کمیتـه امـداد اسـتان قـم افزایـش 3۰ درصدی 
۱۱3 میلیـارد ریـال پرداخـت کمـک هزینـه جهیزیـه به نوعروسـان تحـت حمایت به 
هـزار و ۴۱۲ نوعـروس را یـادآور شـد و اظهـار کـرد: امسـال هـم تاکنـون ۹۸ نوعروس 
مددجـو از کمـک هزینـه جهیزیـه این نهـاد بهره مند شـده انـد. وی بابیـان این که در 
ماه رمضان امسـال سـه میلیارد و ۹۲۰ میلیون ریال فطریه جمع آوری شـد، ادامه داد: 
۲۱ هـزار و ۱۰7 خانـوار در طول ماه رمضان بسـته های معیشـتی بـه ارزش ۴7 میلیارد 
ریـال دریافـت کردنـد و 7۶ هـزار پـرس غـذای گـرم توسـط امدادگـران اسـتان درب 
منـازل نیازمندان توزیع شـد. میرشـکار هدف گذاری اشـتغال ۲ هـزار و ۵۴۰ مددجو با 
اعتبـار ۸۱۰ میلیـارد را خاطرنشـان و تصریح کـرد از این تعداد، پرونـده 7۰۰ نفر برای 
پرداخـت وام آمـاده اسـت کـه در صـورت همکاری بیشـتر بانـک های عامـل  این مهم 

نیـز محقـق خواهـد شـد. وی بابیـان این کـه سـال گذشـته، قـم در جـذب کمک های 
مردمـی مربـوط بـه ایتام رتبه نخسـت را کسـب کرد، افـزود: یک هـزار و ۸33 یتیم در 
ایـن اسـتان تحت پوشـش کمیته امداد هسـتند و ۱۸ هـزار حامی دارنـد. وی ادامه داد: 
در سـال ۹۸، یـک هـزار و ۸۰۰ خانـواده نیازمنـد تحت پوشـش این نهاد قـرار گرفتند 
و در حـال حاضـر خانـواده نیازمنـدی که در انتظار تحت پوشـش قـرار گرفتن، دریافت 

وام و یـا جهیزیه باشـد،  وجـود ندارد.
وی  7۴3 مددجـو نیـز وام ودیعـه مسـکن از ۵۰ تـا ۲۰۰ میلیـون ریـال و ۲ هـزار 
و پنـج نفـر هـم وام اشـتغال زایی بـه مبلـغ ۶۱۰ میلیـارد ریـال دریافـت کردنـد. وی 
گفـت: تاکنـون بـه ۴۶ خانـواده ای که سرپرسـت خـود را بر اثـر ابتلا به کرونا از دسـت 

دادند، کمک هـای بلاعـوض از 3۰ تـا ۱۰۰ میلیـون ریـال پرداخت شـده اسـت.
وی بـه خدمـات مشـاوره ای کمیته امـداد اشـاره و بیـان کـرد: بیش از سـه هـزار و 
۵۰۰  نفـر از مشـاوره فـردی و ۹ هـزار نفر از مشـاوره گروهی بهره مند شـدند و حاصل 
ایـن مشـاوره برگشـت به تحصیل ۶۸ نفر، برگشـت بـه زندگی مشـترک ۲۵ زن مطلقه 

و آغـاز زندگـی مشـترک 73۰ زوج بـا یادگیـری مهارت هـای زندگی بود.

آذربایجان  سایپا  شرکت  مدیرعامل  پاشایی:  لیلا  تبریز- 
در جریان بازدید رئیس هیات مدیره شرکت مگاموتور از 
این واحد صنعتی، افزایش داخلی سازی قطعات تولیدی با 
رویکرد جهش تولید را از جمله اهداف پیش بینی شده این 

شرکت در سال جاری عنوان کرد.
بـه گـزارش خبرنـگار مـا در تبریـز، رئیـس هیـات مدیـره و 
معاون تامین شـرکت مگاموتور با سـفر به تبریز از شـرکت سـایپا 
آذربایجـان بازدیـد کـرده و از نزدیـک بـا مشـکلات و مسـائل این 

شـرکت آشـنا شـدند. در ابتـدای ایـن برنامـه بازدیـد و بـا حضور 
دکتـر زینالی، مدیرعامل شـرکت سـایپا آذربایجـان، اعضای هیات 
مدیـره، شـورای اسـلامی کار و جمعـی از کارکنـان، پارکینـگ 
اختصاصـی کارکنان سـایت )۱( شـرکت سـایپا آذربایجـان افتتاح 
و بـه بهره بـرداری رسـید. بر اسـاس اعـلام روابط عمومی شـرکت 
سـایپا آذربایجـان، دکتـر خدابخـش و مهنـدس قاسـمی شـیران 
بـه منظـور بررسـی توانمندی هـا و افزایـش ظرفیت هـای تولیدی 
جدید، از شـرکت سـایپا آذربایجان بازدید و با مدیران این شـرکت 

در مـورد مسـایل و موانع تولید بحث و تبادل نظـر کردند. علاوه بر 
بازدید خطوط تولیدی جاری شـرکت سـایپا آذربایجان، طرح های 
توسـعه ای شـرکت شـامل خط تولید سـتون فرمان خودرو تیبا و 
کوییک و سـاینا، خط تولید سـیبک تیبا، خط تولید میل بادامک 
تیبـا از سـوی رییـس هیات مدیره شـرکت مگاموتور مـورد بازدید 
قـرار گرفـت. در جریان ایـن برنامه بازدید دکتـر زینالی مدیرعامل 
شـرکت سـایپا آذربایجـان برنامه هـای سـال جدید این شـرکت با 
رویکرد جهش تولید را در خصوص افزایش داخلی سـازی قطعات 

تولیـدی، تبیین و تاکید کرد شـرکت سـایپا آذربایجـان در تلاش 
اسـت تـا سـهم بیشـتری در داخلـی سـازی قطعـات خودرویی و 

صـادرات محصولات تولیدی داشـته باشـد.

مدیرعامل شرکت سایپا آذربایجان عنوان کرد:

افزایش داخلی سازی قطعات تولیدی با رویکرد جهش تولید

مدیر انتشارات جمال: 

کمکهای مردمی به کمیته امداد 109 درصد رشد داشته است

گرگان - به گزارش مرکز اطلاع رسانی روابط عمومی و امور بین الملل شهرداری 
گرگان، با گسترش شهرنشینی، بر جمعیت شهرها افزوده شده و این افزایش بر 

تراکم بارگذاری در شهرها تاثیر گذاشته و سبب کاهش فضاهای باز می شود.
بـه همیـن جهت گسـترش فضاهـای عمومـی فراغتی در طـول چند دهه گذشـته به 
عنـوان اقدامـی در راسـتای تأمیـن نیازهـای گروه هـای مختلـف سـنی و جنسـی در روند 

توسـعه شـهرها مـورد توجه قرار گرفته اسـت.در دنیای شـلوغ و پرکار امروز نیـاز به تفریح 
و اسـتراحت یکـی از مهم تریـن نیازهـای بشـر اسـت و تفریـح کـردن، یکـی از مفاهیـم و 
فعالیت هـای مـورد توجـه در علوم روانشناسـی و حتی مردم شناسـی اسـت. تفریح کردن 
عـلاوه بـر تاثیـر خـود بـر روان آدمـی، تاثیر به سـزایی بـر جسـم و بالتبع بر احـوالات یک 
جامعـه دارد و امیـد بـه زندگـی را افزایـش می دهـد لـذا مدیریت شـهری گرگان بـا درک 
حفره هـای موجـود در سـرزندگی شـهروندان و در راسـتای ایجـاد شـهر انسـان محـور در 
اقدامـی درخور اقدام به طراحی و سـاخت شـهر بـازی مدرن در یکـی از بهترین مکان های 
موجود در شـهر نموده اسـت تا ضمن دسترسـی مناسـب به آن، یکی از زیباترین چشـم 
اندازهـای موجـود مـورد اسـتفاده شـهروندان گرگان قـرار گیرد.شـهربازی مجموعـه ای از 
دسـتگاه های سـرگرمی بـا هـدف فراهم نمـودن اوقات خـوش بـرای گروه های سـنی اعم 
از کـودکان، نوجوانان و بزرگسـالان اسـت لـذا ايجاد مجموعه شـهربازي در گرگان با توجه 
بـه اینکـه این شـهر بـازی مجموعه ای متشـکل از فضای باز و سرپوشـیده اسـت می تواند 

باعـث جـذب بیشـتر خانـواده ها شـده و عـلاوه بر درآمـد و اشـتغال زایی مسـتقیم باعث 
تخلیـه هیجانـی و روانـی شـهروندان گردد.میتـوان تصور کـرد که ایـن مجموعه تفریحی 
ضمـن روح بخشـی و شـخصیت پـردازی مناسـب بـا توجـه بـه طراحـی زیبـا و جانمایی 
بسـیاری از مولفه هـای موجـود در اماکـن تفریحی بـه هدفهای اقتصـادی و اجتماعی خود 
مطابـق بـا ارزش هـاي فرهنگي دسـت یابـد زیرا ایـن پروژه تفریحـی با توجه بـه مطالعات 
اقلیمی و شـناخت منطقه و با طراحی محیطی و گرافیکی مناسـب که تاثیر مسـتقیم در 
افزایـش جـذب مخاطـب و بالتبع درآمد زایی بیشـتر  دارد سـاخته خواهد شـد .مکان یابی 
صحیـح ایـن پـروژه عـلاوه بـر ایجـاد هنجار هایـی نظیـر دسترسـی مناسـب، مطلوبیـت، 
سـازگاری،تعاملات اجتماعی مناسـب، عدم مشکلات مدیریتی و نگهداری و افزایش امنیت 
روانی ، سـبب کاهش بارگذاری بیشـتر ناهارخوران به عنوان یکی از اهداف و خروجی های 
ایـن شـهربازی خواهد شـد.با مکان یابی مناسـب این پـروژه دکتر دادبود اثبـات کرد آنچه 
اهمیت دارد دسترسـی عادلانه و توزیع متعادل کاربری ها بر اسـاس عدالت فضایی اسـت.

ساوجبلاغ  - محمد رنجبر کهن: اولین همایش شهرداران 
استان البرز با حضور استاندار ، معاونت عمرانی ، مدیرکل 
امور شهری ، فرماندار ساوجبلاغ ، فرماندهی نیروی انتظامی 
و رئیس پلیس راهنمایی و رانندگی استان ، رئیس دانشگاه 
علوم پزشکی ، مدیرکل میراث فرهنگی ، کلیه شهرداران 
شهرها و شهرداران مناطق شهر کرج به میزبانی شهرداری 
کوهسار در اردوگاه ایثار )دهکده سلامت( این شهر برگزار 

شد.
تسلیت   ضمن  بزرگ   همایش  دراین  ساوجبلاغ  فرماندار 
بمناسبت سالگرد ارتحال حضرت امام )ره( و گرامیداشت ۱۵ خرداد 
،از زحمات و کمکهای  همه شهرداران  استان در مبارزه با کرونا تقدیر 
کرد.  مهندس ورزشی ضمن خیرمقدم به میهمانان  و همچنین 
تقدیر و  تشکر از مهندس عظیمی شهردار کوهسار بعنوان میزبان 
این همایش بزرگ  به برخی از مشکلات شهرداریها ازجمله مشکلات 
درآمدزایی،تامین هزینه های جاری،مشخص نبودن حریم جغرافیایی 

شهرها واجرای پروژه های عمرانی اشاره کرد و گفت:باید از مراجع 
بالادستی درجهت تخصیص و توزیع مناسب سهم شهرداریها از 
بخش ارزش افزوده پیگیری شود تا شهرداریها دراین خصوص بی 
از  افزود:در برخی  نصیب نمانند. سرپرست فرمانداری ساوجبلاغ 
پرونده های قضایی از شهرداران حمایت نمی شود و همین امر باعث 
ایجاد مشکلات عدیده و گرفتاریهای فراوانی برای شهرداران شده و 
حتی ادامه انجام وظیفه شهردار خلل ایجاد می کند که می طلبد 
راهکارهای مناسبی اندیشیده شود. دکتر فلاح پور مدیرکل امور 
شهری استانداری با اشاره به اهمیت نشست های تخصصی شهرداران 
آن را زمینه ای برای انتقال تجربیات و رفع مشکلات دانست و افزود : 
با درایت استاندار محترم البرز شاهد رشد و شکوفایی شهرهای استان 
هستیم و عملکرد مناسبی در حوزه های مختلف فرهنگی ، اجتماعی 
و عمرانی در شهرهای استان به دست آمده است و امیدواریم با 
استمرار این نشست ها بتوانیم با ایجاد هماهنگی های لازم و استفاده 
از تخصص و تجربیات شهرداران گامهای موثری برای ارتقاء سطح 

خدمات به البرز نشینان برداریم . دکتر درویش پور معاون عمرانی 
استاندار نقش شهرداران را در پیشگیری از شیوع کرونا و همکاری 
با ستاد پدافند زیستی استان بی بدیل دانست و افزود : البرز یکی از 
استانهای با تراکم بالای جمعیت در کشور است و همه ساله شاهد 
رشد ۸۰ هزار نفری جمعیت این استان می باشیم ، به طبع رشد 
جمعیت در شهرهای استان نیز از سرعت بالایی برخوردار بوده 
و نیاز است تا تمهیدات لازم برای تهیه مسکن ، اشتغال و ایجاد 
زیرساخت های خدماتی در نظر گرفته شود. دکتر شهبازی استاندار 
البرز با تقدیر از زحمات صورت گرفته و همکاری شهرداری ها با 
نیروی انتظامی و شبکه بهداشت در مدیریت بحران کرونا گفت : دو 
مقوله بهداشت و امنیت از جمله مولفه های مهم در مدیریت شهری 
است و خوشبختانه با تلاش همه دست اندرکاران از جمله سپاهیان 
و بسیجیان ، نیروهای انتظامی و امنیتی ، شبکه بهداشت و درمان 
، شهرداران ، بخشداران  و نیز مشارکت خوب البرزنشینان علیرغم 
تراکم جمعیتی بالا و عبور شریان های حیاتی کشور شاهد کنترل 

بیماری در این استان بوده و بنابر نتایج مشهود ، کارنامه قابل قبولی 
بر جای مانده است . شهبازی گفت : مدیریت مناسب دستگاه های 
مختلف استان سبب شده تا بسیاری از بحرانهای به موقع کنترل و 
خوشبختانه با تلاش نیروهای انتظامی و پلیس راهور امنیت مناسبی 
در خطوط عبوری استان برقرار است.وی با تاکید بر لزوم همراهی و 
همکاری شهرداریها با نیروی انتظامی ، تکمیل پروژه های عمرانی ، 
خدمت شایسته به مردم و بهره برداری از خط متروی کرج را از جمله 
برنامه های مهم سال جاری عنوان کرد که می بایست پیگیری و به 

نتیجه مطلوبی برسد.

همایش بزرگ شهرداران استان البرز به میزبانی شهرداری کوهسار

پروژه شهربازی گرگان نمونه ای از توزیع متعادل امکانات و کاربری ها در گرگان

اهواز - رحمان محمدی: با برگزاری جلسه ی مشترکی در دفتر مدیرعامل شرکت 
ملی مناطق نفتخیز جنوب از زحمات و خدمات کادر بهداشت و درمان صنعت نفت 

جنوب در بحران ویروس کرونا تجلیل و تقدیر شد .
در این جلسه که بطور همزمان و از طریق ویدئو کنفرانس در دفاتر مدیران عامل شرکت 
های بهره بردار گچساران ، آغاجاری و مسجدسلیمان نیز برگزار شد ، مهندس احمد محمدی 
طی سخنانی گفت : این جلسه بمنظور آن است که به کادر ایثارگر بهداشت و درمان بگوییم 

قدردان زحماتشان بوده و در کنارشان بوده و هستیم . وی با عنوان اینکه در بحران انتشار 
ویروس کرونا ، نقش عوامل بهداشت و درمان بخوبی نمایان گشت افزود : این مراسم در برابر 
ایثار و زحمات این عزیزان بی مقدار و ناچیز است و امروز به این باور رسیدیم که کار عوامل 
بهداشت و درمان جزو سخت ترین مشاغل است . مدیرعامل شرکت بهره برداری نفت و گاز 
مسجدسلیمان نیز در این جلسه طی سخنانی گزارشی در خصوص اقدامات انجام شده ی این 
شرکت ارایه کرد و گفت : برای پیشگیری از ابتلای کارکنان ، وسایل حفاظت فردی با توجه به 
اینکه در پایان سال قرار داشتیم در کوتاهترین زمان ممکن خریداری و میان همکاران توزیع 
گردید . مهندس قباد ناصری افزود : در واحدهای عملیاتی پیش از ورود کارکنان غربالگری 
توسط عوامل پزشکیاری صورت می گیرد تا از صحت سلامت کلیه ی کارکنان اطمینان حاصل 
شود ضمن آنکه در ستاد و ادارات ستادی نیز عملیات ضدعفونی و گندزدایی ساختمان ها ، 
غربالگری پرسنل و توزیع مدون ماسک بمنظور رعایت اصل پیشگیری و حفاظت فردی صورت 
می گیرد . رییس بهداشت و درمان صنعت نفت مسجدسلیمان نیز طی سخنانی ضمن تقدیر از 

این اقدام و ابتکار مدیرعامل شرکت ملی مناطق نفتخیز جنوب اظهار داشت : فعال شدن مرکز 
EOC – بازسازی و راه اندازی مجدد اورژانس – خریداری و واگذاری دستگاه های ونتیلاتور 
تهاجمی و غیر تهاجمی – خریداری و واگذاری البسه ماسک و سایر تجهیزات حفاظت فردی 
به بیمارستان ۲۲ بهمن مسجدسلیمان بعنوان مرکز درمانی معین مسجدسلیمان در مقابله با 
کرونا بخشی از اقدامات این مدیریت می باشد . در ادامه ی این جلسه مدیران عامل شرکت 
های بهره برداری نفت و گاز کارون – مارون – گچساران و آغاجاری بهمراه روسای بهداشت و 
درمان صنعت نفت آغاجاری و گچساران گزارشی از اقدامات صورت گرفته واحدهای تحت امر 
را در زمینه مقابله با ویروس کرونا ارایه کردند .در پایان نیز بطور همزمان لوح تقدیر امضا شده 
توسط مدیرعامل شرکت ملی مناطق نفتخیز جنوب به رییس بهداشت و درمان صنعت اهواز 
و به نیابت از ایشان توسط مدیران عامل شرکت های بهره بردار به روسای بهداشت و درمان 
صنعت نفت نواحی مذکور اعطا و از زحمات ، خدمات و ایثارگری کارکنان بهداشت و درمان 

صنعت نفت در مقابله با ویروس کرونا تجلیل و تقدیر بعمل آمد .

از طریق ویدئو کنفرانس صورت گرفت؛

تجلیل از کادر بهداشت و درمان مناطق نفتخیز جنوب

۱۴


